
 
 

 

 

Zápis ze 182. schůze VV ŠSČR 

Online, 15. října 2024 
 
Přítomni: Martin Petr, Jan Mazuch, Rostislav Svoboda, Jan Malec, Jan Sikora, Zdeněk Fiala 
 
Hosté: František Štross (generální sekretář), Josef Bednařík (předseda KMK), Petr Boleslav (předseda 
KRÚ, online), Bohumír Sunek (předseda RK), Petr Pisk (předseda KpT), Venuše Souralová (Šdš), Lenka 
Kůsová (ženský šach) 
 

1. Zahájení, určení zapisovatele a ověřovatele zápisu 
 
Schůzi zahájil v 16:05 M. Petr. Zapisovatelem byl určen František Štross, ověřovatelem Martin Petr. 
 

2. Schválení zápisu ze 181. schůze VV ŠSČR   
 
Usnesení 182/1: VV ŠSČR schvaluje zápis ze 181. schůze VV ŠSČR. 
 
Příloha 1: Zápis ze 181. schůze VV ŠSČR 
 

3. Schválení programu 182. schůze VV ŠSČR 
 

  Bod programu Předkladatel 
1 Zahájení, určení zapisovatele a ověřovatele zápisu M. Petr 

2 Schválení zápisu 181. schůze VV ŠSČR M. Petr 

3 Schválení programu 182. schůze VV ŠSČR M. Petr 

4 Přehled usnesení per rollam F. Štross 

5 Kontrola úkolů F. Štross 

6 Zpráva předsedy ŠSČR M. Petr 

7 Zpráva hospodáře R. Svoboda 

8 Zpráva předsedy KRÚ P. Boleslav 

9 Zpráva předsedy KM Z. Fiala 

10 Šachy do škol V. Souralová 

11 Zpráva předsedy TK E. Pošpíšil 

12 Zpráva předsedy STK J. Malec 

13 Zpráva předsedy KMK J. Bednařík 

14 Zpráva delegáta FIDE a ECU P. Pisk 

15 Zpráva sekretariátu F. Štross 



 
 

 

 

16 Různé   

17 Závěr   

 
Domluveno předřazení několika bodů. V zápise zůstávají tak, jak byly původně zařazeny v rozeslaném 
programu. 
 
Usnesení 182/2: VV ŠSČR schvaluje program 182. schůze VV ŠSČR. 
 

4. Přehled usnesení per rollam 
 
Usnesení per rollam v období 04. 09. - 14. 10. 2024: 
 
1) VV ŠSČR zavázal výdajem 90.000 Kč rozpočet ŠSČR 2025 na závěrečné trojkolo Extraligy družstev. 
 
2) VV ŠSČR schválil převod částky 28.320 EUR – podíl z poplatků za extra hráče účastnící se ME mládeže 
2024, která byla zaslána ECU na bankovní účet ŠSČR, na bankovní účet AVE CHESS z. s., který je dle 
smlouvy o pořádání akce jejich příjemcem. 
 
3) VV ŠSČR schválil převod částky 720 EUR – podíl z poplatků za extra hráčky účastnící se ME žen 2022, 
která byla zaslána ECU na bankovní účet ŠSČR, na bankovní účet AVE CHESS z. s., který je dle smlouvy 
o pořádání akce jejich příjemcem. 
 
4) VV ŠSČR schválil odměny úspěšným mládežnickým reprezentantům a jejich trenérům za ME mládeže 
2024 v Praze v celkové výši 194.250 Kč. 
 
Příloha 2: Tabulka odměn za ME mládeže 2024 
 

5. Kontrola úkolů 
 
Usnesení 182/3: VV ŠSČR bere na vědomí kontrolu úkolů. 
 
Příloha 3: Stav úkolů po 182. schůzi VV ŠSČR 
 

6. Zpráva předsedy ŠSČR 
 
Zprávu předsedy ŠSČR uvedl M. Petr. 
 
Sport a stát 
Ze strany Národní sportovní agentury dochází k nové prioritizaci sportů. Vzhledem k mírným úpravám 
kritérií je naděje, že se ŠSČR posune do II. koše, nicméně, výsledky prozatím nejsou známy. 
 
 



 
 

 

 

FIDE a ECU 
S ECU bylo úspěšně účetně uzavřeno letošní pražské ME mládeže.  
 
V Budapešti se konala 45. Šachová olympiáda a kongres FIDE. Děkuji všem členům české výpravy za 
výbornou reprezentaci! A gratuluji Thai Dai Van Nguyenovi k zisku individuální zlaté medaile na 
2. šachovnici.  
 
Různé 
Věnoval jsem se přípravě a následnému vedení schůzky s krajskými šachovými svazy, která se 
uskutečnila v neděli 29. září v Brně. Zúčastnili se jí zástupci 11 krajů (chyběl Jihočeský, Karlovarský 
a Pardubický). Všem přítomným děkuji za účast a za konstruktivní diskuze.  
 
Diskuze: K diskuzi představen návrh pravidel pro čerpání z tzv. Sociálního fondu ŠSČR (položka rozpočtu 
V17.12). Pravidla budou schválena a zveřejněna do konce letošního roku. Diskutována také finanční 
podpora seniorů na MS seniorských družstev konaných v příštím roce v Praze.  
 
Usnesení 182/4: VV ŠSČR bere na vědomí zprávu předsedy ŠSČR. 
 

7. Zpráva hospodáře 
 
Zprávu hospodáře uvedl R. Svoboda. 
 
Stav hospodaření ŠSČR k 30. 9. 2024 
Zhruba po měsíci je VV předkládán aktualizovaný stav hospodaření. Za měsíc byly zaúčtovány výdaje 
ve výši cca 2,7 mil. korun. Za tři čtvrtiny roku bylo realizováno cca 50 % výdajů. Není tedy ještě možné 
dostatečně přesně odhadnout výsledek hospodaření na konci roku.  
Uzavřeno je již vyúčtování nejnáročnější akce svazu v tomto roce, ME mládeže. Další nákladově 
významná akce (olympiáda) ještě není doúčtována. U dosud neuzavřených rozpočtovaných položek a 
akcí žádám správce jednotlivých kapitol, aby zkontrolovali dosavadní stav zaúčtování. A také aby 
hospodáři do 21. října napsali seznam očekávaných změn v plnění jednotlivých dosud neuzavřených 
položek hospodaření. Na jejich základě bude proveden odhad hospodářského výsledku.  
 
Fakturace oddílům  
Do 20. října budou šachovým klubům rozeslány podzimní faktury. Po jejich uhrazení bude na konci 
listopadu provedeno vyhodnocení „nadvýběru“ členských příspěvků a jejich příslušný podíl bude na 
začátku prosince rozeslán krajským šachovým svazům. Pro jejich vyhodnocení je stanoven stav 
registrace k termínu vystavení faktur - 15. října 2024.  
 
Usnesení 182/5: VV ŠSČR bere na vědomí zprávu hospodáře. 
 
Úkol 182/1: Nahlásit hospodáři do 21. října očekávané změny v plnění spravovaných položek rozpočtu 
ŠSČR - správci kapitol rozpočtu. 
 
Příloha 4: Hospodaření ŠSČR k 30. 9. 2024 
 



 
 

 

 

8. Zpráva předsedy KRÚ 
 
Zprávu předsedy KRÚ uvedl P. Boleslav. 
 
Šachová olympiáda 
45. šachová olympiáda proběhla v hlavním městě Maďarska za velké pozornosti médií jak šachových, 
tak i mainstreamových. Na významu celé akce ještě přidaly oslavy 100 let od založení FIDE, kvůli čemuž 
přijela do Budapešti celá řada významných postav a legend šachového světa. Domácí „mega star“ Judit 
Polgárová se svým Global chess festivalem ještě podtrhla až neskutečnou šachovou atmosféru celých 
čtrnácti dní. 
Mužská reprezentace obsadila ve složení David Navara, Thai Dai Van Nguyen, Štěpán Žilka, Jan Krejčí, 
Jan Vykouk, konečné 18. místo. (kompletní zpráva publikována na stránkách ŠSČR) 
Ženský reprezentační tým obsadil ve složení Julia Movsesian, Tereza Rodshtein, Natálie Kaňáková, 
Kristýna Novosadová, Martina Kořenová, konečné 43. místo. (kompletní zpráva publikována na 
stránkách ŠSČR) 
 
Diskuze: Na základě interních zpráv od kapitánů a vedoucí výpravy L. Kůsové na ŠO v Budapešti, se 
přítomní shodli, že je potřeba šířeji probrat specifika ženské reprezentace a ženského šachu obecně. 
Odborné komise by měly přijít s návrhy, jak toto téma dále řešit, a poté by se vše mělo probrat na delší 
osobní schůzce. 
P. Boleslav dále zmínil potřebu vytvoření Etického kodexu pro šachové reprezentanty. 
   
Usnesení 182/6: VV ŠSČR bere na vědomí zprávu předsedy KRÚ. 

Úkol 182/2: Předložit návrhy na další fungování ženské reprezentace a ženského šachu – KRÚ. 
 
Úkol 182/3: Předložit návrh Etického kodexu pro šachové reprezentanty – KRÚ. 
 

9. Zpráva předsedy KM 
 
Zprávu předsedy KM uvedl Z. Fiala. 

Komise mládeže ŠSČR vyhlásila konkurz na pořadatele Mistrovství ČR juniorů a juniorek 2025.  

Komise mládeže ŠSČR vydala rozpis pro Mistrovství ČR juniorů a juniorek 2026 a Polofinále Mistrovství 
ČR juniorů a juniorek 2025.  

Komise mládeže ŠSČR vyhlásila konkurz na pořadatele Mistrovství ČR družstev starších žáků 2025.  

Komise mládeže ŠSČR vydala rozpis a vyhlásila konkurz na pořadatele Mistrovství ČR družstev mladších 
žáků 2025.  

O víkendu 5. – 6. října zahájily mládežnické ligy 2024/2025. Komise mládeže ŠSČR řešila problémy ve 
skupině 1. ligy mládeže D. 

https://www.chess.cz/hodnoceni-olympiady-od-kapitana-muzu-petra-boleslava/
https://www.chess.cz/45-sachova-olympiada-budapest-2024-hodnoceni-zenskeho-tymu/


 
 

 

 

Komise mládeže ŠSČR vydala formuláře pro projekt Podpora šachových kroužků 2024. 

Usnesení 182/7: VV ŠSČR schvaluje dotaci pořadateli Mistrovství ČR družstev starších žáků 2025 ve výši 
25 000 Kč a zavazuje tímto výdajem rozpočet ŠSČR 2025 (V4.6). 
 
Usnesení 182/8: VV ŠSČR schvaluje dotaci pořadateli Mistrovství ČR družstev mladších žáků 2025 ve 
výši 25 000 Kč a zavazuje tímto výdajem rozpočet ŠSČR 2025 (V4.7). 
 
Usnesení 182/9: VV ŠSČR bere na vědomí zprávu předsedy KM. 
 

10. Šachy do škol 
 
Zprávu Šachy do škol uvedla Venuše Souralová. 
 
Probíhá online přihlašování škol do projektu, počet přihlášených škol ke dni 15. 10. je 129, z toho 30 
nových. 
  
Ve smlouvách se školami budu muset zpřísnit podmínky pro definování výuky šachu jako předmětu, 
protože už u dvou škol jsem zjistila, že stav úplně neodpovídá původnímu záměru. 
 
Upravila jsem propozice přeboru škol pro KM, prosím tedy o schválení. 
 
Rozběhl se první týden soutěže s My-Chess, musím se domluvit s KMK na odběru knih z Dobrovského, 
které budou použity jako ceny. 48 vyučujících z ŠDŠ požádalo o Premium licenci zdarma. 
 
Reakce na diskuzi k Šdš na minulé schůzi VV byla zaslána členům VV v interní zprávě. 
 
Usnesení 182/10: VV ŠSČR bere na vědomí zprávu projektu Šachy do škol. 
 

11. Zpráva předsedy TK 
 
Zprávu předsedy TK zaslal E. Pospíšil. 
 
V rámci zasedání TK diskutován systém vzdělávání trenérů a možná vylepšení, zejména s ohledem na 

zařazení lektorů z oblasti psychologie sportu a pedagogiky. 

Připravujeme inovaci T1, tak aby studium bylo kratší a především více relevantní pro naše potřeby. 

Probíhá Akademie 3 za účasti 80 posluchačů. 

M. Novotný zveřejní práce posluchačů z T3 v Plzni, práce z Olomouce již byly publikovány. 

Na základě našeho podnětu pracuje IT na úpravě stránek Klubu aktivních trenérů, úložiště 

tréninkových materiálů a Knihoven Akademie. 



 
 

 

 

Usnesení 182/11: VV ŠSČR bere na vědomí zprávu předsedy TK. 
 

12. Zpráva předsedy STK 
 
Zprávu předsedy STK uvedl J. Malec. 
 
STK vyhodnotila konkurz na pořadatele závěrečného 3kola Extraligy 2024/2025, pořadatelem je 
Beskydská šachová škola z. s. (místo konání Frýdek-Místek, Národní dům). 
 
STK vyhodnotila konkurz na pořadatele MČR mužů a žen 2025 (přihlásil se jediný zájemce), 
pořadatelem je Šachový klub 64 Plzeň, z.s. (23. - 31. 8. 2025 v Plzni). 
 
Proběhly první 2 turnaje seriálu Grand Prix v rapid šachu. 
 
Byly zahájeny (1. kolem 2. ligy) soutěže družstev 2024/2025. 
 
STK vypsala konkurzy na pořadatele MČR 2025 seniorů, rapidu mužů, rapidu žen a družstev v rapidu i 
blesku. 
 
Diskuze: Navrženo zveřejnit se začátkem sezóny družstev článek k nejdůležitějším pravidlům a 
novinkám vyplývajících z rozpisů soutěží a Soutěžního řádu. Např., že čas pro odevzdání sestavy je 
stanoven na 15 minut před začátkem zápasu, že výměna informací (např. diskuze kapitána s hráčem 
k nabídce remízy) musí probíhat za přítomnosti rozhodčího apod. 
 
Usnesení 182/12: VV ŠSČR bere na vědomí zprávu předsedy STK. 
 
Úkol 182/4: Zveřejnit na webu článek k nejdůležitějším pravidlům a novinkám vyplývajících z rozpisů 
soutěží a Soutěžního řádu – KMK. 
 

13. Zpráva předsedy KMK 
 
Zprávu předsedy KMK uvedl J. Bednařík. 
 
KMK zajistila pro fanoušky zpravodajství z šachové Olympiády, která proběhla v září v Budapešti, 
Maďarsko. V první polovině akce se jednalo o komentář na web chess.cz s doložením bohaté 
fotodokumentace. Ve druhé polovině poté o živý stream na YT ŠSČR s doplněním krátkých videí přímo 
z místa dění. 
 
Online formulář k hostování vydržel zářijový nápor žadatelů. Jedná se o pilotní projekt, který běží 
souběžně s klasickým formulářem. Členové si tedy mohou vybrat, co je pro vyplnění příjemnější. Více 
informací zde. Postupně zapracováváme připomínky z členské základny. 
 
Průběžně zpracováváme čerpání grantu na popularizaci šachu, jelikož k datu schůze VV nebude 
vyčerpána částka 36 500 Kč, zpracovali jsme návrh na podporu klubů zasažených povodněmi v září 

https://www.chess.cz/novy-online-formular-pro-povoleni-k-hostovani/


 
 

 

 

2024. Nevyčerpanou částku navrhujeme rozdělit mezi žadatele dle předem stanovených regulí. Více v 
příloze č. 1 této zprávy. 
 
Ženský šach: 
Tento měsíc jsme se věnovali ženám na šachové olympiádě: Judit Polgar, pozvánka na ženskou 
konferenci (osobně, online) v průběhu olympiády (21. 9. 2024), šachistky na olympiádě, historie - 
výstava FIDE a Věra Menčíková, naše ženy na olympiádě: hráčky, rozhodčí-rozhovory, Nona 
Gaprindashvili a jiné zajímavosti o ženském šachu. Sociální sítě. Články na webu. Vyšlo první video ze 
série o Divyi Deshmukh - olympijská vítězka (individuál, tým).  
 
Nezapomněli jsme ani na novináře: 

• Václav Finěk šachovým mistrem Evropy! 

• Thai Dai Van Nguyen získal individuální zlato na Šachové olympiádě 
 
Další práce KMK jednou větou: 
 

• Spolupracujeme s odborným časopisem Coach 

• Pracujeme na digitalizaci svazových formulářů 

• Komunikujeme s členskou základnou 

• Rozeslali jsme zářijový Newsletter 

• Zajišťujeme chod svazového Fanshopu a další jeho rozvoj 

• Web chess.cz jsme obohatili o rozhovory, ale také články z vybraných zahraničních akcí 

• Na webu, instagramu, facebooku či twitteru jsme informovali šachovou veřejnost o 
nespočetném množství událostí, školení atd. 

 
Usnesení 182/13: VV ŠSČR schvaluje předložený návrh J. Bednaříka k využití částky 36 500 Kč na 
podporu oddílů zasažených povodněmi z položky V12.4 Grantové řízení na popularizaci šachu. 

 
Usnesení 182/14: VV ŠSČR bere na vědomí zprávu KMK.  
 
Příloha 5: Položka V12.4 – podpora oddílům postižených povodní 
 
Příloha 6: Newsletter 9/2024 
 

14. Zpráva delegáta FIDE a ECU 
 
Zprávu z kongresů FIDE a ECU konaných během Šachové olympiády v Budapešti podal P. Pisk. 
 
FIDE Kongres 2024, Budapešť září 2024 
V předvečer FIDE kongresu se uskutečnil Galla večer a při příležitosti 100 let FIDE byly předány ceny v 
18 kategoriích. Jako nejlepší hráč, resp. nejlepší hráčka historie byli oceněni Magnus Carlsen a Judit 
Polgárová. Domácí Judit Polgárová během Šachové olympiády zorganizovala velmi úspěšný Global 
Chess Festival, kterého se zúčastnili tisíce návštěvníků. 
 



 
 

 

 

Prezident FIDE A. Dvorkovich zhodnotil rok 2023 a informoval, že šachy byly zařazeny v MOV jako E-
sport a je šance, že se tak můžeme dostat v budoucnu na olympiádu. MOV schválil na příští rok Olympic 
Esport games, kde jsou v tuto chvíli mezi cca deseti vybranými sporty i šachy na chess.com. Dle slov 
prezidenta samozřejmě hlavní Šachová olympiáda zůstane i nadále, není cílem ji rušit. Šachová 
olympiáda 2026 se uskuteční v Uzbekistánu, Spojené arabské emiráty (Abu Dhabi) budou hostit 
olympiádu v roce 2028. 
 
Důležitou částí kongresu bylo hlasování o vedoucích a členech tří významných komisí FIDE: 
 
Constitutional comm.  - předsedou komise byl znovuzvolen Roberto Rivello (ITA). 
 
Verification comm. - předsedou komise byl zvolen Allen Priest (USA). 
 
Ethics and Disciplinary comm. – předsedkyní komise byla zvolena Yolander Persaud (GUY). 
 
Jedním z hlavních bodů kongresu byl návrh Kyrgyzstánu o zrušení restrikcí nastavených FIDE (dle MOV) 
proti Rusku a Bělorusku. Následovala velká debata a posléze hlasování. Resumé: Po pečlivém zvážení 
dospěla většina členů Rady FIDE k závěru, že současné okolnosti neposkytují dostatečné důvody pro 
podporu návrhů Kyrgyzského šachového svazu. Valné shromáždění FIDE žádá Radu FIDE, aby zahájila 
konzultace s Mezinárodním olympijským výborem (MOV) a Mezinárodním paralympijským výborem 
(POC) ohledně možnosti částečného přehodnocení omezení, které umožní zranitelným skupinám - jako 
jsou hráči s postižením a děti do 12 let, účast na všech akcích FIDE. 
 
Rok 2025 byl vyhlášen rokem „Social Chess“ ve FIDE, bylo podepsáno memorandum kontinentů a tak 
sociální projekty dostanou velký prostor. 
 
Valná hromada ECU 
ECU velmi pozitivně zhodnotila rok 2023 a vyhlídky do budoucna.  
Vzniká ECU TV, která plánuje mj. i online přenosy a komentáře z evropských šampionátů. 
    
Valná hromada ECU schválila návrh Komise rozhodčích ECU o navýšení počtu nominovaných 
zápasových rozhodčích na evropských šampionátech na 30 procent.  
 
ME jednotlivců 2025 se uskuteční v Rumunsku 14. - 27. 3. (Constanta County). 
 
Příští Valná hromada ECU se uskuteční v roce 2025 v Gruzii během ME družstev. 
 
Rok 2025 bude pro ECU důležitým, bude slavit 40 let existence! 
 
Mitropa Chess Asociace (MCA) 
Bylo schváleno hospodaření 2023 - svoji práci na tom odvedl i jeden z auditorů, předseda ŠSČR Martin 
Petr. 
 
Mitropa Cup 2025 se uskuteční 12. - 22. května na Slovensku, hlavním organizátorem bude Martin 
Dobrotka. Připomenu, že v roce 2026 bude akci organizovat Česká republika! 
 



 
 

 

 

Vzešel návrh, aby se Mitropa Cup organizoval na jednom stálém místě, což by mohlo akci zlevnit a 
zajistit vyšší organizační úroveň. 
 
Byl podepsán pětiletý kontrakt s rozvojovým fondem FIDE – aby mohla asociace uskutečnit některé ze 
společných projektů s FIDE i dalšími partnery, potřebuje pokrýt 50 procent nákladů. Členské země 
asociace se shodly, že dají pro rok 2025 do společného budgetu 200 eur/člen. 
 
MCA podepsala smlouvu o spolupráci s ChessBase (online přenos Mitropa Cupu, slevy z produktů, 
zdarma semináře, merchandising). 
 
Hlavním bodem diskuse bylo najít pravý smysl relativně nově založené asociace, jak v rámci členských 
zemí, tak politický v rámci ECU, FIDE. Bylo dohodnuto osobní setkání v zimních měsících ve Vídni. 
 
Usnesení 182/15: VV ŠSČR bere na vědomí zprávu delegáta FIDE a ECU. 
 

15. Zpráva sekretariátu 
 
Zprávu sekretariátu uvedl F. Štross. 
 
Ve spolupráci s předsedou ŠSČR byly vyplněny dotazníky NSA týkající se prioritizace sportů, která bude 
mít zásadní vliv na státní dotace pro sport v příštím roce. 
 
Organizačně jsme zajistili setkání VV ŠSČR s KŠS, které se uskutečnilo v neděli 29. září v Brně. 
  
Probíhají přípravy letošního MČR v bleskovém šachu, které se uskuteční v OREA Congress Hotelu 
v Brně v sobotu 21. prosince. Mj. již bylo domluveno několik sponzorů. Návrh rozpočtu a propozice 
budou předloženy přibližně koncem října nebo začátkem listopadu. 
 
Ve spolupráci s KRÚ byla zajištěna registrace a platby k letošnímu ME jednotlivců v Černé Hoře. 
 
Proběhla registrace a zajištění plateb našich mládežnických reprezentantů na MS kadetů v Itálii. 
 
Byly vytvořeny návrhy smluv s pořadateli MČR mužů a žen 2025, MČR mládeže 2025 a pořadateli 
závěrečného trojkola Extraligy 2024/2025. 
 
V. Souralová se za ŠSČR zúčastnila semináře na téma „Negativní jevy ve sportu“ pořádaného Národní 
sportovní agenturou. 
 
Ve středu 25. 9. proběhlo v Praze na Strahově školení online přenosů. Účastníci se mohli seznámit a 
vyzkoušet si základy nastavení a ovládání šachovnic DGT a software LiveChess. Školení vedl svazový 
webmaster Daniel Nový. 
 
Proběhla aktualizace databáze partií z družstev ŠSČR. Děkujeme panu Pavlu Hrdlicovi z Klatov za 
spolupráci. 
 

https://www.chess.cz/skoleni-online-prenosu-3/
https://www.chess.cz/aktualizace-databaze-partii-sscr-2/


 
 

 

 

Bylo provedeno vyúčtování dotace získané od města Zlína na letošní MČR školních týmů. 
 
Zapůjčili jsme svazové rollupy na akci Sporťáček 2024 pořádanou v Praze na Výstavišti. Akci jsme 
zároveň drobně finančně podpořili z rozpočtu KMK. Děkujeme Vladislavu Pivoňkovi z Pražského 
šachového svazu za spolupráci. 
 
Na FIDE byly vyřízeny tituly CM pro Yurii Tykhonova a Jakuba Tesaře. Dále byly na FIDE zaslány žádosti 
o tituly FA pro Jakuba Vaculíka a Tadeáše Baláčka, žádost o upgrade klasifikace IA z C na B pro Petra 
Buchníčka a o titul IM pro Ondřeje Švandu. 
 
Ve spolupráci s Organizační komisí provedeny změny federace Volodymyra Dmitruka z UKR do CZE, 
Tomáše Lančariče ze SVK do CZE, Nicolase Varleye z NOR do CZE, Filipa Sanda z CZE do SVK a 
Oleksandry Korniichuk z UKR do CZE. 
 
Novými licencovanými rozhodčími na FIDE jsou Jaroslav Záhorbenský, Pavel Švejdar, Petr Flajšman a 
Pavel Flajšman. 
 
Časopisu Kreativ jsme ze svazové knihovny zapůjčili knihu „Královna šachu Věra Menčíková“ od Jana 
Kalendovského pro připravovaný článek o Věře Menčíkové. 
 
Online šachovnice byly zapůjčeny na mládežnické turnaje konané v Harrachově. 
 
Do databáze byly zaevidovány trenérské třídy z doškolení a školení v Olomouci a ze SŠS. 
 
V online školení trenérů 4. třídy v roce 2024 zatím splnilo a zaplatilo za test celkem 106 členů. 
 
Usnesení 182/16: VV ŠSČR bere na vědomí zprávu sekretariátu. 
 

16. Různé 
 
Termín 183. schůze VV ŠSČR 
Termín a místo konání 183. schůze VV ŠSČR prozatím nebyly určeny. 
 

17. Závěr 
 
M. Petr poděkoval všem za účast a konstruktivní diskuzi a ukončil schůzi v 18:45. 
 
 
......................................          ..................................... 
Zapsal:  František Štross                                       Ověřil: Martin Petr 
 
 
 
 

https://www.chess.cz/wannado-festival-2024-sportacek/


 
 

 

 

Přehled usnesení: 
 
Usnesení 182/1: VV ŠSČR schvaluje zápis ze 181. schůze VV ŠSČR. 
Usnesení 182/2: VV ŠSČR schvaluje program 182. schůze VV ŠSČR. 
Usnesení 182/3: VV ŠSČR bere na vědomí kontrolu úkolů. 
Usnesení 182/4: VV ŠSČR bere na vědomí zprávu předsedy ŠSČR. 
Usnesení 182/5: VV ŠSČR bere na vědomí zprávu hospodáře. 
Usnesení 182/6: VV ŠSČR bere na vědomí zprávu předsedy KRÚ. 
Usnesení 182/7: VV ŠSČR schvaluje dotaci pořadateli Mistrovství ČR družstev starších žáků 2025 ve výši 
25 000 Kč a zavazuje tímto výdajem rozpočet ŠSČR 2025 (V4.6). 
Usnesení 182/8: VV ŠSČR schvaluje dotaci pořadateli Mistrovství ČR družstev mladších žáků 2025 ve 
výši 25 000 Kč a zavazuje tímto výdajem rozpočet ŠSČR 2025 (V4.7). 
Usnesení 182/9: VV ŠSČR bere na vědomí zprávu předsedy KM. 
Usnesení 182/10: VV ŠSČR bere na vědomí zprávu projektu Šachy do škol. 
Usnesení 182/11: VV ŠSČR bere na vědomí zprávu předsedy TK. 
Usnesení 182/12: VV ŠSČR bere na vědomí zprávu předsedy STK. 
Usnesení 182/13: VV ŠSČR schvaluje předložený návrh J. Bednaříka k využití částky 36 500 Kč na 
podporu oddílů zasažených povodněmi z položky V12.4 Grantové řízení na popularizaci šachu. 
Usnesení 182/14: VV ŠSČR bere na vědomí zprávu KMK.  
Usnesení 182/15: VV ŠSČR bere na vědomí zprávu delegáta FIDE a ECU. 
Usnesení 182/16: VV ŠSČR bere na vědomí zprávu sekretariátu. 
 
Úkoly: 
 
Úkol 182/1: Nahlásit hospodáři do 21. října očekávané změny v plnění spravovaných položek rozpočtu 
ŠSČR - správci kapitol rozpočtu. 
Úkol 182/2: Předložit návrhy na další fungování ženské reprezentace a ženského šachu – KRÚ. 
Úkol 182/3: Předložit návrh Etického kodexu pro šachové reprezentanty – KRÚ. 
Úkol 182/4: Zveřejnit na webu článek k nejdůležitějším pravidlům a novinkám vyplývajících z rozpisů 
soutěží a Soutěžního řádu – KMK. 
 
Přílohy: 
 
Příloha 1: Zápis ze 181. schůze VV ŠSČR 
Příloha 2: Tabulka odměn za ME mládeže 2024 
Příloha 3: Stav úkolů po 182. schůzi VV ŠSČR 
Příloha 4: Hospodaření ŠSČR k 30. 9. 2024 
Příloha 5: Položka V12.4 – podpora oddílům postižených povodní 
Příloha 6: Newsletter 9/2024 
 


